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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Zápisnica  
z pokračovania zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač zo 4.10.2007 
 18.10.2007  

 
 

Prítomní: Mgr. Oľga Keltošová – starostka, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol 
Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Za MÚ: Ing. Anežka Poradová, p. Michaela Mrázová, Miroslav Cibík, Marcela Kysucká, Gabriela Šteruská 
Ospravedlnení za neskorý príchod: Mgr. Marta Janyšková, RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková 
Prizvaní hostia:  riaditeľka ZŠ a MŠ Mgr. Alena Petáková 
 
 
Neprerokované body programu zo 4.10.2007 : 
  
17. Správa o činnosti ZŠ a MŠ za školský rok 2006 – 2007 
21. Rôzne 
22. Interpelácie poslancov 
23. Záver 
 
 
Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila pokračovanie zasadnutia MZ zo dňa 4.10.2007 a privítala 
prítomných poslancov riad. ZŠ a MŠ Mgr. Alenu Petákovú. Ospravedlnila za neprítomnosť RNDr. Dušana 
Akantisa, Mgr. Martu Janyškovú a Mgr. Máriu Čačíkovú. Návrhová komisia a overovatelia sú v zložení, 
ako bolo schválené  na zasadnutí MZ 4.10.2007, návrhová komisia JUDr. Bartovič, Ing. Lučenič, 
overovatelia Mgr. Čanaky a Mgr. Ing. Olekšák, ako zapisovateľka: Gabriela Šteruská a Marcela Kysucká. 
Za: 10 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Ing. Mgr. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
K bodu 17 – Správa o činnosti ZŠ a MŠ za školský rok 2006 – 2007  
Starostka Mgr. Oľga Keltošová ozrejmila materiál a uviedla, že v dôvodovej správe je všetko podrobne 
tozpísané. Vzdala sa úvodného slova a otvorila diskusiu. 
Vystúpila riaditeľka ZŠ a MŠ, Mgr. Petáková, ktorá uviedla, že správa je pripravená podľa vyhlášky 9/2005. 
Informovala, že v tabuľkách sú uvedené akcie s najväčšou účasťou, alebo veľké akcie. Priložená je tiež 
správa o Rade školy a Rade rodičov. 
Mgr. Imrichová žiadala informáciu o prihláškach na výberové konanie. 
Starostka informovala, že do termínu prišla jedna prihláška a uviedla, že záleží na odporúčaniach MZ 
a Rady školy či bude výberové konanie.  
JUDr. Bartovič vyjadril názor, že výberové konanie by sa malo uskutočniť. 
JUDr. Grom uviedol, že zmysel výberového konania nie je naplnený a žiadal informáciu, či pri zrušení 
výberového konania je problém poveriť doterajšiu riaditeľku zastúpením. Tiež vyjadril spokojnosť 
a hodnotil pozitívne chod školy. 
MVDr. Čech vyjadril spokojnosť s vedením školy a ocenil činnosť školy. 
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Ing. Valentovič poďakoval riaditeľke Mgr. Petákovej a navrhol, aby financie za krátkodobé prenájmy 
zostávali škole. 
Starostka informovala, že pri zrušení výberového konania je možné, aby bola riaditeľka poverená 
zastupovaním na 6 mesiacov. Po ukončení dala  o predloženom návrhu uznesenia starostka hlasovať. 
Za:  10 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Ing. Mgr. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 – RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Marta Janyšková 
 
 
K bodu 21 – Rôzne 
Ing. Lučenič žiadal informáciu o riešení problému  a upozornenia fa. Hanza, nakoľko je zákaz dopravnou 
značkou a nedodržiava sa. Je potrebné firmu Hanza upozorniť. 
Starostka uviedla, že fa. bude upozornená a informáciu podá Ing. Vicenová po návrate z PN. 
Mgr. Imrichová žiadala informáciu o Satelite, kine , MŠ na Heyrovského ulici ohľadom doplnenia prvkov 
na pieskovisko. Uviedla, že je problém s vyvesovaním na školu a žiadala informáciu ohľadom zimného 
štadióna. 
Starostka uviedla, že na magistráte sa urguje podpis ohľadom Satelitu. Je potrebné po vyžiadaní 
z magistrátu doplniť ďalšiu dokumentáciu. Keďže hrozí nebezpečenstvo úrazu, urobí sa fotodokumentácia 
reálneho stavu a pošle sa priamo primátorovi. Firma Liptes uhradila všetko podľa plánu splátok. V kine 
Lamač sa zrušili zmluvy s autoškolou a jazykovou školou, rokovalo sa s nájomcami. Horné poschodie 
v kine sa bude rekonštruovať. Premietanie zabezpečí v kine pán Garay, ktorý rešpektoval harmonogram 
činností a akcií. Hneď ako budú konkrétne návrhy na úpravu kina, prerokuje sa to na MZ. Revitalizácia 
ihrísk ešte nie je dokončená, vyvesovanie na škole bude preverené a zjedná sa náprava. Prebehnú rokovania 
s OA Liberta a predsedom stavebnej komisie a KFPaD ohľadom umiestnenia zimného štadióna. 
Starostka ďalej informovala o úlohách pre MÚ , ktoré boli uložené 4.10.2007. Žiadosť o pozemok pán 
Maletz stiahol. Bolo rokovanie ohľadom odpadu na Plánkach dňa 17.10.2007 na magistráte spolu so 
starostom Kubovičom. Stavebné povolenia budú preverované, a tiež sa preverí vlastnenie OLO nádob. 
Všetky požiadavky, ako plynofikácia  a podobne musia prejsť cez Stavebnú komisiu, tiež sa budú spoločne 
riešiť kontroly čističiek a kanalizácie v tejto oblasti. Výpadky elektrickej energie budú hneď hlásené na MÚ, 
aby sa mohli podať občanom informácie. Bude sa riešiť umiestnenie zberného dvora, ďalej sa rokuje 
ohľadom pozemkov. Povolenie na riešenie Opti kábov bude vydané až po zakopaní existujúcich káblov.  
Analýza zmluvy s Privilégiom je  a vyúčtovanie bude až za kalendárny rok, takže preplatok nie je možné 
teraz vrátiť MČ. 
Uskutočnila sa obhliadka budovy Oáza na opravu strechy, pracuje sa na ponukách na opravu, tiež bolo 
rokovanie s pani Lihanovou a pánom Ing. Filom a vznikla dohoda v zmysle dodávky tepla a elektriny. 
JUDr. Grom žiadal informáciu ohľadom oslovenia pána Gabča. 
Starostka uviedla, že sa riešil havarijný stav a treba sa zaoberať opravou a rekonštrukciou, až potom bude 
oslovený pán Gabčo. 
Ing. Valentovič vyjadril spokojnosť s prácou úradu a uviedol, že Swot analýza nespĺňa potrebné parametre. 
Odporučil dopracovať pripomienky do dokumentu. 
Ing Lučenič žiadal informáciu o pokračovaní na Zhorínskej ulici a upozornil na vrak medzi ulicami Cesta na 
Klanec a Zhorínskou ulicou stojí nákladné auto Avia. 
Pani poslankyňa Pikulíková žiadala informáciu o preložení bankomatu VÚB, kontajneroch na bioodpad pri 
Telekomunikáciách  a údržbe lámp. 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová informovala o nutnosti premiestnenia kontajnera na bioodpad, pre 
nedisciplinovanosť občanov. Bankomat VÚB nie je premiestnený, nakoľko predĺžená lehota ešte 
neuplynula a údržba lámp sa preverí. 
JUDr. Ondrišová navrhla, aby informácia, že kontajner na bioodpad je premiestnený z dôvodu 
nedisciplinovanosti občanov bol uverejnený v mesačníku Lamačan. 
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Mgr. Ing. Olekšák žiadal, aby boli pozvaní predstavitelia DP, aby vysvetlili zámery a ciele. Požiadavky zo 
strany MČ boli odoslané. Ďalej žiadal v spolupráci s dopravným inšpektorátom riešiť zápchy na Lamačskej 
ceste.  
JUDr. Bartovič žiadal riešiť prechod pre chodcov na ceste v smere na Heyrovského ulicu.  
MVDr. Čech na podnet sťažnosti od občianky Lamača žiadal informáciu o cenách a koľko pohrebných 
služieb je v Lamači 
Ing. Lučenič uviedol, že MČ Lamač už podala podnet a oficiálnu sťažnosť na protimonopolný úrad 
ohľadom Mariannum. Žiadal rokovania a tiež žiadal, aby bol cintorín zverený do vlastnej správy. 
Starostka uviedla, že jednotlivé MČ trvajú na vrátení pozemkov cintorínov. Ďalej informovala poslancov 
o otázke prerozdelenia nadvýberu daní. Magistrát ma snahu prerozdeliť 1,5 mld. Sk, zmenou koeficientov sa 
Lamač z 1,44 dostal na úroveň 1,87. Bude rokovať aj klub starostov, MsR a MsZ. Názor starostov je, že 
koeficienty nemajú byť určené štatútom hlavného mesta. 
Mgr. Ing. Olekšák  uviedol, že sa nedá určiť, z čoho vznikol koeficient a ak je MČ pod úrovňou z roku 
2006, tak to nie je dobré. Vyzval starostku na riešenie novým zákonom o hl. meste.  
Ing. Lučenič uviedol, že ak sa MČ stanú obcami podľa zákona, tak je to dobre. 
 
 
 
K bodu 22 – Interpelácie poslancov 
Nikto z poslancov nevzniesol interpeláciu. 
 

K bodu 23- Záver 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa poďakovala prítomným poslancom a rokovanie MZ ukončila. 
 

 
•  •  • 

 
Overovatelia zápisnice: 
 
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, v.r.                                                       ................................................ 
poslanec MČ Bratislava Lamač  
 
 
 
 
Mgr. Richard Čanaky, v.r.                                                                              ............................................... 
poslannec MČ Bratislava Lamač  

 
 

•  •  • 
 
 

Mgr. Oľga Keltošová, v.r.                         ................................................ 
starostka MČ Bratislava Lamač 
 

•  •  • 
 

Zapísala: Šteruská Gabriela 


